
 
 

 

Referat fra ordinær generalforsamling den 20. april 2024 i København 

 

Tilstede fra bestyrelsen: Marianne Nord Hansen, Charlotte Hammer, Peter 

Nielsen, Peter Reichert 

 

1. Valg af dirigent  

 

Helle Jakobsen valgt som stand in for Frederik Lynge som var forsinket.  

Referent Peter Reichert. 

Generalforsamlingen er rettidigt indkaldt.  

 

2. Formandens beretning – og godkendelse heraf 

Formandens beretning blev godkendt. 
 

 Senfølgerforeningen har pr d.d. 800 medlemmer en forøgelse på 500 

fra sidste år. 

Spørgsmål fra deltager: Vil man gerne have gratis medlemmer i 

foreningen?  

Svar fra bestyrelsen: Ja, alle som er medlemmer af en anden 

kræftrelateret patientforening (undt. KB) og fagpersoner kan få gratis 

medlemskab i Senfølgerforeningen. 

 

En deltager savner et bedre formidlet samarbejde mellem 

Senfølgerforeningen og Kræftens Bekæmpelse (KB) og pointerede at KB 

ikke i tilstrækkelig grad formidler Senfølgerforeningens aktiviteter til 

lokalafdelingerne.  

Svar fra bestyrelsen: Bestyrelsen vil også fremover, som nu, fortsat dele 

information om foreningens aktiviteter og tilbud til KB, som så kan 

videreformidle. 

 

3. Fremlæggelse af regnskab 2023 og godkendelse heraf 

Helle Jakobsen går ud og Frederik Lynge kommer ind som dirigent  

 

Årsregnskabet i hovedtræk blev fremlagt af regnskabsfirma Huset Venture 

Nordjylland ved Jette Christiansen online. Regnskabet gav ingen anledning 

til spørgsmål.  

Regnskabet blev godkendt.  

 



4. Bestyrelsens forslag 

Næstformand motiverer vedtægtsændringer som led i en 

professionalisering af bestyrelsens arbejde og spørger 

generalforsamlingen om alle ændringer kan vedtages i en omgang.  

Alle ændringer til vedtægterne blev enstemmigt vedtaget.  

 

5. Behandling af indkomne forslag  

Der var ikke indkommet forslag fra medlemmer i Senfølgerforeningen.  

 

 

6. Fremlæggelse af budget 2025 og planlagte aktiviteter resterende 2024 og 

2025 

Indtægter: 

Næstformand Charlotte Hammer gennemgik et revideret budget 2024.  

To hovedpunkter var at de lokale fysiske netværk er afviklet og at der 

ønskes fondsmidler som indtægt til etablering af et sekretariat.  

Budget 2025 blev gennemgået og godkendt.   

 

7. Fastsættelse af kontingent  

Bestyrelsen anbefaler, at eksisterende kontingent på 150 kr. fastholdes. 

Forslaget vedtaget. 

8. Valg til bestyrelse 

 

Modtager genvalg: 

Charlotte Hammer blev genvalgt 

Peter Nielsen blev genvalgt  

 

Ikke på genvalg:  

Liff ikke på valg 

Marianne Nord Hansen ikke på valg  

Peter Reichert ikke på valg 

 

Vælges som nye bestyrelsesmedlemmer: 

Vanessa Tran (ikke tilstede)  

Annie Marie Martin 

Johanne Dam Lyhne 

Helle Jakobsen  

Henriette Weibel (suppleant) 

  

Frederik Lynge er associeret bestyrelsesmedlem 

Der er således 9 medlemmer i bestyrelsen, samt 1 suppleant pr. d.d. 

 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant  

Da eksisterende revisorer Jytte Holm og Kirsten Andersen fratræder, skal 



vælges nye revisorer. Ingen meldte sig, men en af medlemmerne ville 

undersøge om en bekendt er interesseret. 

  

10.Eventuelt 

På generalforsamlingen blev der udtrykt en  

a. ”tak for den fine video med Helle Jakobsen”  

b. “tak for foreningens online faglige vejledning om smerter, som har 

ændret mit liv”.  

 

Som ad hoc oversætter i engelsk og tysk melder Jette Holten sig. 

Som frivillig for fokus på alle med kræftsenfølger af anden etnisk 

baggrund end dansk, melder Kirsten Diemer sig. 

Som ambassadør til stafet for livet arrangementer, melder Esther Zoe sig. 

 

Dirigenten takker for en god afvikling af generalforsamlingen. 

Tak til Jette Christiansen, Huset Venture Nordjylland for at fremlægge 

regnskab.  

 

Alle medlemmer takkes for deres deltagelse og deres interesse for 

foreningen og dens vigtige mission, et bedre liv for alle med og efter kræft, 

patienter såvel som pårørende.  

 

Referat fra konstituerende bestyrelsesmøde 20.4 2024 efter 

Generalforsamlingen. 

 

Der var ét punkt på dagsordenen:  

 

1. Valg af formand, næstformand, kasserer og sekretær. 

Marianne Nord Hansen fratræder som formand pr. dags dato. 

 

Charlotte Hammer valgt som ny formand. 

Vanessa Tran valgt som næstformand 

Peter Nielsen valgt som kasserer 

Der var ingen der meldte sig til sekretær. Vi løser sekretariatsopgaverne 

internt indtil videre. 

 

Ordinære bestyrelsesmedlemmer: 

Marianne Nord Hansen 

Annie Maria Martin 

Johanne Dam Lyhne 

Henriette Weibel 

Peter Reichert 

 

Suppleant: 

Helle Jakobsen   



 

Associeret bestyrelsesmedlem 

Frederik Lynge Overgaard 

 

 

København d. 22.4 2024 

 
 

 

Marianne Nord Hansen, formand 

 
 

Charlotte Hammer, næstformand 
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